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ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL 23 DE FEBRER DE 2024 

 

Data: 23/02/2024 

Lloc: Local de l’Associació de Veïns de les Fonts 

Assistents de la Junta: Nuria González (Presidenta), Aida García (Secretària), Antonio 

García (Tresorer), Alberto Morillo (Vocal) 

Socis assistents: Adrián Magaña, Anna Barrachina, Ester Pinyol, Javier Cañada, 

Josep Fabrés, Josep Rubio, Marc Romera, Marta Bonet, Ramón Serra, Roger Muñoz.  

Ordre del dia: 

• Estat de comptes 2023. 

• Comptes prova de Gener 2024. 

• Projectes de millora per al 2024. 

• Pressupost 2024. 

• Definició del Comitè Disciplinari. 

• Definició de l’estratègia de creixement del club. 

• Horaris de classes. 

• Règim intern: proposta de socis juniors. 

• Règim intern: proposta de socis que competeixen per altres clubs. 

• Règim intern: revisió de la valoració de l’assistència en base a la nova realitat 

del Club. 

• Organització de les proves: gestió del bar. 

 

TRANSCRIPCIÓ 

S’inicia l’assemblea a les 20:30 amb els socis mencionats. 

Pren la paraula la presidenta per abordar el primer punt de l’ordre del dia, la revisió 

de comptes del 2023. 

Revisió dels comptes de 2023 

S’indica que es va acabar l’any amb 38 socis i que entre els mesos de gener i febrer 

s’han pogut omplir les poques places que havien quedat lliures. El creixement del 

club està essent positiu i ens trobem amb una petita llista d’espera de persones 

interessades que ens permeten anar suplint les baixes que anem tenint. 
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Respecte de la documentació facilitada, sorgeixen únicament dubte respecte a la 

quantitat destinada al manteniment i a les comissions bancàries. La junta explica que 

s’ha invertit aquest any en el manteniment, especialment per poder canviar els llums 

per uns més potents i de millor qualitat, acompanyant el canvi que s’ha fet a nivell 

instal·lacions i obstacles i que això ha provocat un augment en la despesa de 

manteniment. Pel que fa a les comissions, s’explica que no serà possible canviar de 

banc fins que la Generalitat no hagi confirmat l’actual junta, tramitació que pot trigar 

més d’un any. 

Aclarits els dubtes, s’aproven els comptes del 2023 amb el vot positiu de tots els 

socis assistents a l’assemblea. 

Comptes prova de gener de 2024 

S’explica que la prova de gener del 2024 ha funcionat molt bé, segons estava 

previst, i es destaquen els següents punts: 

• S’ha detectat un augment de la implicació dels socis en l’organització de la 

prova. 

• La gestió de la food truck ha estat especialment complicat per la falta de 

voluntat dels propietaris.  

• S’ha augmentat la despesa a causa dels alts preus de la food truck així com a 

l’augment de la participació dels socis. 

S’acorda que el canvi a gener per a la prova estrella va ser un encert. S’acorda entre 

els socis que s’intentarà aconseguir el contacte del propietari de la finca on estava 

localitzat el camp de futbol per buscar una solució per poder oferir més places de 

pàrquing en els dies de prova. 

Projectes de millora per al 2024 

A continuació s’expliquen i es valoren les propostes de millora per al 2024. 

1. Renovació dels obstacles.  

a. S’aprova la compra dels túnels de 6 i 4 metres amb les corresponents 

saques amb el vot afirmatiu de tots els socis. 

b. S’acorda fer una recerca referent als avantatges i desavantatges de 

comprar una passarel·la soft i fer una consulta als socis via formulari 

online, ja que la votació entre soft i no soft queda en un empat amb 6 

vots a favor i 6 vots en contra. 

c. S’acorda no comprar la rampa i continuar utilitzant la que ja tenim, 

tant per entrenar com pels dies de competició. 

d. S’acorda intentar reparar els túnels abans de comprar-los. 
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A les 21.15 marxa l’Ester Pinyol. 

2. Aprovació dels projectes de millora. S’aproven tots els projectes de millora 

proposats a excepció de l’estratègia de creixement del club. 

a. Reparació de la caseta verda. 

b. Compres vàries per al club. 

c. Definició de l’estratègia de creixement del club. En aquest cas, 

s’acorda mantenir un creixement orgànic, mantenint els esforços 

actuals, sense obrir nous grups de classes tot i que s’aprova que 

l’Alberto pugui fer classes als matins per aquelles persones que no 

tinguin disponibilitat per venir a les tardes. 

d. Recuperació de la gestió del bar. 

e. Altres projectes de millora. En el cas dels projectes petits suggerits, 

s’aproven tots ells a excepció de la creació d’una estructura específica 

per a guardar les gàbies que es continuaran guardant, mentre 

càpiguen, a la caseta del club. 

f. A banda dels projectes mencionats, s’acorda la compra d’un slalom 

d’entrenament que sigui més adequat a les superfícies del club. 

A les 22.15 marxen l’Anna Barrachina i el Roger Muñoz. 

Definició del Comitè Disciplinari 

A continuació es du a terme el sorteig per a la definició del comitè disciplinari: 

a. Entre els membres de la Junta, se selecciona a l’Antonio García. 

b. Entre els membres competidors, se selecciona a l’Ester Pinyol. 

c. Entre tots els socis, se selecciona a l’Alejandro Morales. 

d. Se selecciona, com a suplent, a l’Anna Barrachina. 

Valoració de l’assistència dels socis a les proves 

La Junta planteja la necessitat de comentar i valorar la forma en què cal aplicar la 

normativa d’assistència a les proves donada l’alta implicació dels socis que s’ha 

detectat en les últimes dues proves. 

S’acorda que, en cas que s’apuntin més socis dels necessaris, per no cremar-los, 

però tampoc impedir que sumin els punts, es provarà de proposar més persones 

per una posició de tal forma que es puguin organitzar entre els socis de qui ve en 

cada cas. 

A les 22.40 marxa Pep Rubio.  

 



 

4 
 

Modificacions del Règim Intern 

En referència a les modificacions suggerides per al règim intern: 

a. S’aprova per vot afirmatiu de tots els socis la inclusió dels articles 

referents als socis juniors. 

b. S’acorda permetre que es facin socis del Club Agility Les Fonts 

persones que competeixen per altres clubs sempre que ja 

competeixin per l’altre club prèviament. Per falta de temps per valorar 

la fórmula per incloure aquesta figura en el règim intern s’acorda 

plantejar-ho a través d’un formulari online. 

Es tanca l’assemblea a les 22:55 h. 


